
Rada Miejska w Młynarach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXXVIII/2021 

XXXVIII Sesja w dniu 13 października 2021  

Obrady rozpoczęto 13 października 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:03 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary,  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko- Sekretarz Gminy Młynary 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny, 

5. Patryk Ogórek – Radca Prawny. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXXVIII Sesji Rady sesji rady miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

witając wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji było 10 radnych, co stanowi Quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura Rady wpłynął wniosek Pani 

Burmistrz o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości w związku z likwidacją Wodociągi Młynarskie Spółka z ograniczoną 



odpowiedzialnością w likwidacji z/s w Młynarach. Zaproponował, by wprowadzić uchwałę 

do porządku obrad pod literą f. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości w związku z likwidacją Wodociągi Młynarskie Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w likwidacji z/s w Młynarach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Jarosław Kopyciński, 

Jadwiga Orłowska 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił nowy porządek obrad. 

15:03 wszedł Pan Andrzej Florczyk. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że od tej pory na sali jest 11 Radnych. 

Pan Andrzej Florczyk głosował ręcznie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia nowego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski, Andrzej Florczyk. 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

15.09.2021r. oraz protokołu z XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach z dnia 29.09.2021r. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 



15.09.2021r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

29.09.2021r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza od 15.09.2021 r. do 13.10.2021 r. 

O godz. 15:12 weszła Pani Małgorzata Dzięcioł. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli zapytań i interpelacji. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwał w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041 oraz 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021. 



Pani Maria Słomska zapytała, ile osób z naszego terenu przebywa w domach pomocy 

społecznej i w domach opieki i czy ta podwyżka związana jest ze wzrostem kosztów, czy 

ilością osób, które w tych ośrodkach przebywają. 

Pani Burmistrz powiedziała, że zwiększyła się liczba osób z naszej gminy przebywająca w 

takich ośrodkach i w związku z tym musiała nastąpić podwyżka. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał z czym jest związane przesunięcie terminu budowy 

oczyszczalni ścieków.  

Pani Burmistrz powiedziała, że widząc postęp robót gmina wystąpiła do instytucji 

zarządzającej z prośbą o wydłużenie terminu realizacji zadania do końca czerwca 2022 r. i 

taką zgodę otrzymała. W związku z tym można było aneksować umowę z wykonawcą w tym 

zakresie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021 

Radni nie mieli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 



NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

d) udzielenia Powiatowi Elbląskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Powiatowi Elbląskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

 



 

 

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2021, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

Pan Patryk Ogórek powiedział, że w uchwale w § 2 proponuje wprowadzić zapis dotyczący 

obowiązywania uchwały, który brzmi „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego i obowiązuje od 01 stycznia 2022 

roku”.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano ręcznie w sprawie: 

wprowadzenia zmiany zapisu w § 2 uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na rok 2021, 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2021, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w związku z likwidacją Wodociągi 

Młynarskiej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w likwidacji z/s w Młynarach 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Burmistrz poprosiła Przewodniczącego Rady Nadzorczej Spółki Wodociągi Młynarskie 

o omówienie na jakim etapie jest likwidacja spółki oraz omówienie uchwały. 



Pan Patryk Ogórek omówił temat likwidacji spółki oraz omówił uchwałę. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że były wątpliwości czy spółka jest w posiadaniu majątku i 

infrastruktury. 

Pani Burmistrz powiedziała, że nieruchomości zostały wyłączone z aktu notarialnego. 

Nieruchomości pozostały przy gminie, a wszystkie inne składniki majątkowe zostały 

przekazane spółce aportem. Jeśli chcemy zlikwidować spółkę i wykreślić ją z rejestru, to nie 

ma innej drogi, po zamknięciu bilansu, jak przejęcie majątku od spółki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o czas ostatecznego zamknięcia spółki. 

Pan Patryk Ogórek powiedział, że jest szansa, aby spółka została zamknięta do końca roku. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał w jakiej formie jest nabycie. 

Panie Burmistrz powiedziała, że w formie aktu notarialnego.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w związku z likwidacją Wodociągi 

Młynarskiej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w likwidacji z/s w Młynarach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radni nie mieli interpelacji ani zapytań. 

 

9. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że do programu sesji zostało dołączone pismo 

wraz z odpowiedzią skierowane do Rady Miejskiej. Poinformował, że spotkanie z 

organizacjami pozarządowymi odbędzie się 27 października o godz. 16:00 w Urzędzie 

Gminy. Na listopadowej sesji Rady Miejskiej będzie kontynuacja spotkania i przyjęcie 

Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi oraz dyskusja. 

Poinformował o interpelacji Radnego, która wraz z odpowiedzią zostanie przedstawiona 

Radnym. 

Odniósł się również do propozycji Pani Burmistrz w związku z miejscem spotkań Radnych 

oraz sesji Rady Miejskiej w zrewitalizowanym budynku przy ul. Słowackiego. Zapytał jakie 



zdanie mają Radni na ten temat. Powiedział, że jego zdaniem w budynku jest za mało miejsca 

na przeprowadzanie sesji. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że mogą zbierać się tam komisje Rady Miejskiej. 

Pani Burmistrz powiedziała, że podziela zdanie Radnych odnośnie miejsca odbywania sesji i 

komisji i powiedziała, że w budynku może być Biuro Rady, Radni mogą pełnić dyżur i mogą 

odbywać tam spotkania z mieszkańcami. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy budynek mógłby służyć społeczeństwu. Powiedział, że 

wystawa była dobrym pomysłem. W gminie nie ma pomieszczenia, gdzie takie wystawy 

mogłyby się odbywać. Chciałby, aby budynek służył społeczeństwu. 

Pani Burmistrz powiedziała, że nic nie stoi na przeszkodzie, by obie rzeczy funkcjonowały 

jednocześnie, ponieważ jest to Centrum Integracji Społecznej. Budynkowi trzeba nadać życie 

poprzez różną działalność w tym obiekcie.  

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w Młynarach. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


